中華基督教會大澳小學二零二一年度全學年一至三年級書單及上學期校簿收費

敬啟者:茲為方便訂購二零二一年度全學年書本起見,請 貴家長填妥回條於六月十八日或以前交回班主任,費用則於六月二十五日或以前交班主任代辦,如在此日期仍未付款的家長,書商將無法代購下學年課本,請有關家長在開學前自行購買,不便之處,敬希體諒。如擬退學或轉校者請於六月十八日或以前以書面通知校方及暫勿購買書本。已購買者,恕不退書。報價只供家長參考之用, 台端在外可隨意到任何書局購買該等課本,惟於開課時 貴子弟必須將一切應用之書本購齊,以免有礙學業,倘不能在市面上買到書單所列的課本,則可直接向有關出版社查詢。出版社電話,課本編著者及重量可瀏覽教育局〈教科書資訊〉網頁(www.edb.gov.hk/textbook)。

#2021至2022年度「成長課」將採用新書目,敬希 貴家長垂注。

一零一_	-年六	日-	\vdash \vdash	

Α	課本、習作	出版社	一年級	二年級	三年級	訂購 ^
1	*<<活學中國語文>>(普教中)(2016年版)	教育圖書	ー上一二、一下一二 \$288.00	二上一二、二下一二 \$288.00	三上一二、三下一二 \$288.00	
2	<<活學中國語文>>作業(附自學配套)(2016年版)	教育圖書	一上一二、一下一二 (付自學配套) \$160.00	二上一二、二下一二 (付自學配套) \$160.00	三上一二、三下一二 (付自學配套) \$160.00	
3	*Step Up Pupil's Books	教育	1A \ B \$197.00	2A \ B \$197.00	3A \ B \$197.00	
4	Step Up Intensive Practice (with Self-Learning Pack) (1st ED_09)	教育	1A \ B \$195.00	2A \ B \$195.00	3A \ B \$195.00	
5	New Longman Handwriting (2012)	培生	1 \ 2 \$62.00	C \$31.00	7 \$31.00	
6	*小學數學新思維 (第二版_19)	教育	ー上A、B、一下A、B (第二版_19) \$330.00	二上A、B、二下A、B (第二版_19) \$330.00	三上A、B、三下A、B (第二版_20) \$330.00	
7	小學數學新思維作業(附自學配套)(第二版_19)	教育	ー上A、B、一下A、B (第二版_19) \$254.00	二上A、B、二下A、B (第二版_19) \$254.00	三上A、B、三下A、B (第二版_20) \$254.00	
8	*今日常識新領域(第三版_19)	教育	1.1 \cdot 1.2 \cdot 1.3 \cdot 1.4 \qquad \$304.00	2.1、2.2、2.3、2.4 (2.4_2021重印兼訂正) \$304.00	3.1、3.2、3.3、3.4、3.5、3.6 (3.6_2020重印兼訂正) \$342.00	
9	今日常識新領域作業(附自學配套)(第三版_19)	教育	1.1 \ 1.2 \ 1.3 \ 1.4 \$196.00	2.1、2.2、2.3、2.4 (2.4_2021重印兼訂正) \$196.00	3.1、3.2、3.3、3.4、3.5、3.6 (3.6_2020重印兼訂正) \$282,00	
10	新編福幼小學聖經課本(訂正重印版)	文藝	一上、下 \$94.00	二上、下 \$94.00	三上、下 \$94.00	
11	*朗文音樂(重印兼訂正)2021	培生	一上、下 \$232.00	二上、下 \$232.00	三上、下 \$232.00	
12	來說普通話課本 語音調適教材(附自學配套)(第四版_19)	教育	一上、下 \$208.00	二上、下 \$208.00	三上、下 \$208.00	
13	來說普通話課本 語音調適作業(第四版_19)	教育	一上、下 \$133.00	二上、下 \$133.00	三上、下 \$133.00	
14	感愛敢動小學德育課程#	中華基督教 會香港區會	小一 \$52.00	小二 \$52.00	小三 \$52.00	
	* 列於教育局(適用書目表) 内課本	定價:	\$2,705.00	\$2,674.00	\$2,798.00	
		折實售價:	\$2,380.40	\$2,353.10	\$2,462.20	

В	補充作業	出版社	一年級	二年級	三年級	訂購 ^
1	中文26週基礎練習(第五版)	樂思教育	一上、下 \$184.00	二上、下 \$184.00	三上、下 \$184.00	
2	學好中文躍思閱讀策略精練(升級版)	躍思	一年級 \$93.00	二年級 \$93.00	三年級 \$93.00	
3	JumpStart Grammar Plus	躍思	77000	P.2 \$110.00	P.3 \$110.00	
4	JumpStart Daily Reading Buddy	躍思	P.1 \$94.00	P.2 \$94.00	P.3 \$94.00	
5	Proficient in English Language Skills:Practice Papers(2nd Edition)	樂思教育		P.2 \$115.00	P.3 \$119.00	
6	高效數學科能力評估試卷	樂思教育	一年級 (學校版) \$108.00	二年級 \$114.00	三年級 \$114.00	
		定價:	\$479.00	\$710.00	\$714.00	
		折實售價:	\$421.50	\$624.80	\$628,30	

[^] 請在適當方格加號「✔/點」,留空方格會視為購買項目。

中華基督教會大澳小學二零二一年度上學期一至三年級校簿費

$\overline{\mathbf{C}}$	₩ ☆	<u>—4</u>		二年	級	三年級	
	校簿	數量	價目	數量	價目	數量	價目
1	紅雙行	3	\$4.50	4	\$6.00		
2	特方簿			6	\$9.00		
3	加方簿	5	\$7.50				
4	原稿簿					2	\$3.60
5	雙行簿					7	\$10.50
6	中文16格簿					5	\$7.50
7	數學單行簿	1	\$1.50	4	\$6.00	5	\$7.50
8	手冊	1	\$16.60	1	\$16.60	1	\$16.60
9	手冊膠套	1	\$0.70	1	\$0.70	1	\$0.70
10	詩歌集(校本新版/文藝)	1	\$54.00				
11	英文閱讀袋	1	\$6.80				
12	功課袋	1	\$16.50				
	合計金額:		\$108.10		\$38.30		\$46.40

			一年級		二年級		年級
		全套	散買	全套	散買	全套	散買
A	課本習作費:	\$2,380.40		\$2,353.10		\$2,462.20	
В	補充作業費:	\$421.50		\$624.80		\$628.30	
C	校簿費:	\$108.10		\$38.30		\$46.40	
D	美勞費:	\$49.00		\$42.80		\$42.10	
E	膠袋徵收費:	\$1.00		\$1.00	•	\$1.00	
	(A+B+C+D+E)應繳費用:	\$2,960.00		\$3,060.00		\$3,180.00	

請注意:

- 1 上述課本以八八折出售,家長可選擇經本校或依上列書表自行向任何書店購買。惟校簿手冊、美勞用品等為各生必須用品(書簿單內之C、D項),凡不委托購買A、B項者,亦需繳交C、D項費用。
- 2 如用劃線支票繳交,抬頭請寫《浩興書局》,支票背面寫上《學生姓名、班別及聯絡電話》,以便查核。
- 3 如在購買課本或學習材料時遇到疑難,可與校方、書商或直接與消費者委員會聯絡。 (浩興書局地址:九龍上海街694號興發樓一樓,電話:27873015)
- 4 學生可購買全份或散買部份課本,請在不欲購買的書本訂購欄內加上<X>,交回班主任。
- 5 貴家長可決定部份選購課本,**惟作業不可使用舊版**。持有各科目不同版次課本的家庭,請於六月十八日或以前攜回**已擦掉答案課本**返校予老師審定,**校方只審定一次**以決定課本清潔及完整度是否可以接受,不合適者請經校方或自行購買有關課本。
- 6 學生如損毀或遺失《寫作錦囊》、《數學攻略》及《PVB》一書,補領需繳付每冊港幣\$30印刷費。
- 7 學生繳費日期為:二零二一年六月二十五日。如在此日期仍未付款的家長,書商將無法代購下學年課本,請有關家長在開學前自行購買,不便之處,敬希體諒。
- 8 派課本、習作及校簿日期為:二零二一年九月一日。
- 9 書單所列已為下學年2021至2022年度全學年用書,學期中只需購買校簿。如有疑問或困難,可聯絡本校 李主任或駐校社工黎姑娘,電話:2985 8708。

中華基督教會大澳小學二零二一年度全學年四至六年級書單及上學期校簿收費

敬啟者:茲為方便訂購二零二一年度全學年書本起見,請 貴家長填妥回條於六月十八日或以前交回班主任,費用則於六月二十五日或以前交班主任代辦,如在此日期仍未付款的家長,書商將無法代購下學年課本,請有關家長在開學前自行購買,不便之處,敬希體諒。如擬退學或轉校者請於六月十八日或以前以書面通知校方及暫勿購買書本。已購買者,恕不退書。報價只供家長參考之用, 台端在外可隨意到任何書局購買該等課本,惟於開課時 貴子弟必須將一切應用之書本購齊,以免有礙學業,倘不能在市面上買到書單所列的課本,則可直接向有關出版社查詢。出版社電話, 課本編著者及重量可瀏覽教育局 < 教科書資訊>網頁(www.edb.gov.hk/textbook)。

2021 至2022 年度「成長課」將採用新書目,敬希 貴家長垂注。

二零二一年六月七日

		,			<u> 一参一 十ハカヒロ</u>	
Α	課本、習作	出版社	四年級	五年級	六年級	訂購 ^
1	*<<活學中國語文>>(普教中)(2016年版)	教育圖書	四上一二、四下一二 \$288.00	五上一二、五下一二 \$288.00	六上一二、六下一二 \$288.00	
2	<<活學中國語文>>作業(附自學配套)(2016年版)	教育圖書	四上一二、四下一二 \$160.00	五上一二、五下一二 \$160.00	☆上一二、六下一二 \$160.00	
3	成語大楷字帖	海鷗	四上 \$13.00	五上 \$13.00	Ψ100100	
4	*Step Up Pupil's Books	教育	4A · B \$208.00	5A · B \$208.00	6A \ B \$208.00	
5	Step Up Intensive Practice (with Self-Learning Pack) (1st ED_09)	教育	4A \ B \$199.00	5A \ B \$199.00	6A \ B \$199.00	
6	*小學數學新思維 (第二版_20)	教育	四上A、B、四下A、B \$330.00	五上A、B、五下A、B \$330.00		
7	小學數學新思維作業(附自學配套)(第二版_20)	教育	四上A、B、四下A、B \$254.00	五上A、B、五下A、B \$254.00		
8	*新一代數學 (第三版)	培生	•	•	六上A、B、六下C、D \$384.00	
9	新一代數學習作(第三版)	培生			六上A、B、六下C、D \$224.00	
10	*今日常識新領域(第三版_19)	教育	4.1 \ 4.2 \ 4.3 \ 4.4 \ 4.5 \ 4.6 \$342.00	5.1、5.2、5.3、5.4、5.5、5.6 (5.6_2021重印兼訂正) \$342.00	6.1 \cdot 6.2 \cdot 6.3 \cdot 6.4 \cdot 6.5 \cdot 6.6 \\ \$342.00	
11	今日常識新領域作業(附自學配套)(第三版_19)	教育	4.1 · 4.2 · 4.3 · 4.4 · 4.5 · 4.6 \$282.00	5.1、5.2、5.3、5.4、5.5、5.6 (5.6_2021重印兼訂正) \$282.00	6.1 \ 6.2 \ 6.3 \ 6.4 \ 6.5 \ 6.6 \$282.00	
12	新編福幼小學聖經課本(訂正重印版)	文藝	四上、下 \$94.00	五上、下 \$94.00	六上、下 \$94.00	
13	*朗文音樂(重印兼訂正)2021	培生	四上、下 \$232.00	五上、下 \$232.00	六上、下 \$232.00	
14	來說普通話課本 (大澳小學校本版)(全年用)	教育	四年級 \$118.50	五年級 \$118.50	六年級 \$118.50	
15	來說普通話作業 (大澳小學校本版)(全年用)	教育	四年級 \$75.60	五年級 \$75.60	六年級 \$75.60	
16	感愛敢動小學德育課程#	中華基督教會香港區會	小四 \$52.00	小五 \$52.00	小六 \$52.00	
	* 列於教育局(適用書目表) 内課本	\$2,648.10	\$2,648.10	\$2,659.10		
		折實售價:	\$2,330.30	\$2,330.30	\$2,340.00	

В	補充作業	出版社	四年級	五年級	六年級	訂購 ^
1	中文26週基礎練習 (第五版)	樂思教育	四上、下 \$184.00	五上、下 \$184.00	六上、下 \$184.00	
2	學好中文躍思閱讀策略精練(升級版)	躍思	四年級 \$93.00	五年級 \$93.00	六年級 \$93.00	
3	教圖 HKAT (Pre-S1) 中文科分類練習(附聆聽光碟)(2018年版)	教育圖書	小四 \$83.00		小六 \$83.00	
4	JumpStart Grammar Plus	躍思	P.4 \$110.00	P.5 \$110.00	P.6 \$110.00	
5	JumpStart Daily Reading Buddy	躍思	P.4 \$94.00	P.5 \$94.00	P.6 \$94.00	
6	Proficient in English Language Skills:Practice Papers (2nd Edition)	樂思教育		P.5 \$115.00		
7	CLASSROOM Pre-Secondary 1 English Assorted Exercise (New Publication) 2019 Edition	課室	P.4 \$88.00			
8	Pearson New English Mock Papers for Pre-S1 HKAT (NEW ED)	培生			P.6 \$105.00	
9	課室中一人學前數學科分類練習 (2019年修訂版)	課室	小四 \$88.00			
10	高效數學科能力評估試卷 (2018年版)	樂思教育		小五 \$114.00		
11	名創HKAT-數學科分類練習及模擬試卷	名創教育			小六 \$99.00	
		\$740.00	\$710.00	\$768.00		
		折實售價:	\$651.20	\$624.80	\$675.80	

[^] 請在適當方格加號「√/*」,留空方格會視為購買項目。

中華基督教會大澳小學二零二一年度上學期四至六年級校簿費

	}> ,	四年	=級	五年	級	六年級	
С	校簿	數量	價目	數量	價目	數量	價目
1	大方簿	3	\$4.50	3	\$4.50	4	\$6.00
2	原稿簿	3	\$5.40	3	\$5.40	3	\$5.40
3	雙行簿	4	\$6.00				
4	單行簿			4	\$6.00	4	\$6.00
5	數學單行簿	5	\$7.50	5	\$7.50	5	\$7.50
6	九宮簿	1	\$1.80	1	\$1.80		
7	手冊	1	\$16.60	1	\$16.60	1	\$16.60
8	手冊膠套	1	\$0.70	1	\$0.70	1	\$0.70
	合計金額:		\$42.50		\$42.50		\$42.20

		四年	四年級		三級	六年級	
		全套	散買	全套	散買	全套	散買
Α	課本習作費:	\$2,330.30		\$2,330.30		\$2,340.00	
В	補充作業費:	\$651.20		\$624.80		\$675.80	
С	校簿費:	\$42.50		\$42.50		\$42.20	
D	美勞費:	\$45.00		\$41.40		\$41.00	
Е	膠袋徵收費:	\$1.00		\$1.00		\$1.00	
	(A+B+C+D+E)應繳費用:	\$3,070.00		\$3,040.00		\$3,100.00	

請注意:

- 1 上述課本以八八折出售,家長可選擇經本校或依上列書表自行向任何書店購買。惟校簿手冊、美勞用品等為各生必須用品(書簿單內之C、D項),凡不委托購買A、B項者,亦需繳交C、D項費用。
- 2 如用劃線支票繳交,抬頭請寫《浩興書局》,支票背面寫上《學生姓名、班別及聯絡電話》,以便查核。
- 3 如在購買課本或學習材料時遇到疑難,可與校方、書商或直接與消費者委員會聯絡。 (浩興書局地址:九龍上海街694號興發樓一樓,電話:27873015)
- 4 學生可購買全份或散買部份課本,請在不欲購買的書本訂購欄內加上<X>,交回班主任。
- 5 貴家長可決定部份選購課本,**惟作業不可使用舊版**。持有各科目不同版次課本的家庭,請於六月十八日或以前攜回**已擦掉答案課本**返校予老師審定,**校方只審定一次**以決定課本清潔及完整度是否可以接受,不合適者請經校方或自行購買有關課本。
- 6 學生如損毀或遺失《寫作錦囊》、《數學攻略》及《SLB》一書,補領需繳付每冊港幣\$30印刷費。
- 7 學生繳費日期為:二零二一年六月二十五日。如在此日期仍未付款的家長,書商將無法代購下學年課本,請有關家長在開學前自行購買,不便之處,敬希體諒。
- 8 派課本、習作及校簿日期為:二零二一年九月一日。
- 9 書單所列已為下學年2021至2022年度全學年用書,學期中只需購買校簿。如有疑問或困難,可聯絡本校李主任或駐校社工黎姑娘,電話:2985 8708。

中華基督教會大澳小學二零二一年度全學年一至三年級書單及上學期校簿收費

CCC Tai O Primary School (2021-2022) P.1-P.3 Textbook List (Whole School Year) & School Exercise Books (First Semester)

Dear parents:

Information> (www.edb.gov.hk/textbook).

For the convenience of ordering books for the coming academic year (2021-22), please fill in the reply slip and return it to the class teacher before June 18. Please pay for your order on or before June 25 so that the book supplier will be able to arrange the textbooks and learning materials for the coming school year. Otherwise, parents have to purchase the textbooks by themselves before the start of the coming school year. If your child will not study in our school for the coming school year or transfer to another school, please notify the school in writing before June 18 and do not purchase textbooks for the time being. Those who have already purchased the books will not be refunded. The prices quoted are for reference only. Parents are free to purchase the listed textbooks from any bookstores before the start of the coming school year. If parents cannot buy any listed textbooks on the market, they can make direct inquiry to the relevant publishers for any further

information. The publishers' telephone numbers, textbook editors and weight can be found on the Education Bureau's website <Textbook

The textbook for Personal Growth Education will adopt a new book from the coming academic year (2021-22).

7th June, 2021

					/ui Juiie, 2021	
Α	課本、習作 / Textbook & Workbook	Publisher	一年級/P.1 (NCS)	二年級/P.2 (NCS)	三年級/P.3 (NCS)	Order ^ (√ / *)
1	* .	* * * * *	一上一	二上一	三下一二	
1	*<<活學中國語文>>(普教中)(2016年版)	教育圖書	\$72.00	\$72.00	\$144.00	
	。近朝中国海子、佐娄伊宁的夏季(2017年)	** 本本同事	一上一	二上一	三下一二	
2	<<活學中國語文>>作業(附自學配套)(2016年版)	教育圖書	\$40.00	\$40.00	\$80.00	
2	*C4 II- D! - D	#4-25	1A · B	2A \ B	3A · B	
)	*Step Up Pupil's Books	教育	\$197.00	\$197.00	\$197.00	
_	Step Up Intensive Practice (with Self-Learning Pack) (1st ED 09)	教育	1A · B	2A \ B	3A \ B	
4	Step up intensive Practice (with Self-Learning Pack) (1st ED_09)	秋月	\$195.00	\$195.00	\$195.00	
5	New Longman Handwriting (2012)	培生	1 ` 2	C	7	
ر	New Longman Handwitting (2012)	石土	\$62.00	\$31.00	\$31.00	
			一上A、B、一下A、B	二上A、B、二下A、B	三上A、B、三下A、B	
6	*小學數學新思維	教育	(第二版_19)	(第二版_19)	(第二版_20)	
			\$330.00	\$330.00	\$330.00	
			一上A、B、 一下A、B	二上A、B、二下A、B	三上A、B、三下A、B	
7	小學數學新思維作業(附自學配套)	教育	(第二版_19)	(第二版_19)	(第二版_20)	
			\$254.00	\$254.00	\$254.00	
	*今日常識新領域(第三版_19)		1.1 \ 1.2 \ 1.3 \ 1.4	2.1 \ 2.2 \ 2.3 \ 2.4	3.1 \ 3.2 \ 3.3 \ 3.4 \ 3.5 \ 3.6	
8		教育		(2.4_2021重印兼訂正)	(3.6_2020重印兼訂正)	
			\$304.00	\$304.00	\$342.00	
			1.1 \ 1.2 \ 1.3 \ 1.4	2.1 \ 2.2 \ 2.3 \ 2.4	3.1 \ 3.2 \ 3.3 \ 3.4 \ 3.5 \ 3.6	
9	今日常識新領域作業(附自學配套)(第三版_19)	教育		(2.4_2021重印兼訂正)	(3.6_2020重印兼訂正)	
			\$196.00	\$196.00	\$282.00	
10	 新編福幼小學聖經課本(訂正重印版)	文藝	一上、下	二上,下	三上、下	
10		人藝	\$94.00	\$94.00	\$94.00	
11	*朗文音樂(重印兼訂正)2021 #	培生	一上、下	二上、下	三上、下	
11	例入日末(里印茶町工)2021	坦王	\$232.00	\$232.00	\$232.00	
12		教育	一上、下	二上、下	三上、下	
12	不觉自危的坏中的自则超我们(附白字的安人为色)收_17)	秋月	\$208.00	\$208.00	\$208.00	
13	 來說普通話課本 語音調適作業(第四版_19)	教育	一上、下	二上、下	三上、下	
		*****	\$133.00	\$133.00	\$133.00	
14	感愛敢動小學德育課程 #	中華基督教	小一	小二	小三	
17		會香港區會	\$52.00	\$52.00	\$52.00	
	* Books on EDB Recommended Textbook List	定價/Price:	\$2,369.00	\$2,338.00	\$2,574.00	
	折實售價/Disco	unted Price:	\$2,084.70	\$2,057.40	\$2,265.10	
_						

В	補充作業 / Supplementary Exercise	Publisher	一年級/P.1 (NCS)	二年級/P.2 (NCS)	三年級/P.3 (NCS)	Order ^ (√ / ×)
1	中文26週基礎練習 (第五版)	樂思教育	一上、下	二上、下	三上、下	
_	1 > 4-2- Carrell (Starting)	7111213777	\$184.00	\$184.00	\$184.00	
12	JumpStart Grammar Plus	躍思		P.2	P.3	
	Jumpstart Grammar Flus	四世 心		\$110.00	\$110.00	
١,	Turnin Charat Dailer Danding Dudder	DNN III	P.1	P.2	P.3	
3	JumpStart Daily Reading Buddy	躍思	\$94.00	\$94.00	\$94.00	
4	Proficient in English Language Skills:Practice Papers(2nd Edition)	樂思教育		P.2	P.3	
4	Proficient in English Language Skins:Practice Papers(2nd Edition)	来心教月		\$115.00	\$119.00	
			一年級	二年級	三年級	
5	高效數學科能力評估試卷	樂思教育	(學校版)			
			\$108.00	\$114.00	\$114.00	
	5	\$386.00	\$617.00	\$621.00		
	折實售價/Discou	\$339.70	\$543.00	\$546.50		

[^] Please check (\checkmark/x) the appropriate box(es). Leaving a box blank is regarded as purchase.

中華基督教會大澳小學二零二一年度上學期一至三年級校簿費

CCC Tai O Primary School (2021-2022)P.1-P.3 School Exercise Book(First Semester)

C	☆体 /0.11 アー・・・・・ アー・1	一年級	/ P.1(NCS)	二年級	/ P.2(NCS)	三年級 / P.3(NCS)	
	校簿/School Exercise Book	數量/QTY	價目/Price	數量/OTY	價目/Price	數量/QTY	價目/Price
1	紅雙行	3	\$4.50	4	\$6.00		
2	特方簿			6	\$9.00		
3	加方簿	6	\$9.00				
4	雙行簿					7	\$10.50
5	中文16格簿					4	\$6.00
6	數學單行簿	1	\$1.50	4	\$6.00	5	\$7.50
7	手冊	1	\$16.60	1	\$16.60	1	\$16.60
8	手冊膠套	1	\$0.70	1	\$0.70	1	\$0.70
9	詩歌集(校本新版/文藝)	1	\$54.00				
10	英文閱讀袋	1	\$6.80				
11	功課袋	1	\$16.50				
12	一年級中文科<語文童步>一、二冊印刷費	1	\$262.00				
13	二年級中文科<語文童步>三冊印刷費			1	¢150 00		
	(二冊於20/21年度已購)				\$158.00		
14	三年級中文科<語文童步>四冊印刷費					1	\$142.00
	(三冊於20/21年度已購)					<u> </u>	φ1 4 2.00
	合計金額/SUBTOTAL:		\$371.60		\$196.30		\$183.30

		一年級	/ P.1(NCS)	二年級	/ P.2(NCS)	三年級	/ P.3(NCS)
		全套/Full set	散買/Partial Set	全套/Full Set	散買/Partial Set	全套/Full Set	散買/Partial Set
A	課本習作費/Textbook & Workbook:	\$2,084.70		\$2,057.40		\$2,265.10	
В	補充作業費/Supplementary Exercise:	\$339.70		\$543.00		\$546.50	
C	校簿費/School Exercise Book:	\$371.60		\$196.30		\$183.30	
D	美勞費/Art and Craft Supplies:	\$43.00		\$42.30		\$44.10	
E	膠袋徵收費/Plastic Levy:	\$1.00		\$1.00		\$1.00	
(A+)	B+C+D+E)應繳費用/GRAND TOTAL:	\$2,840.00		\$2,840.00		\$3,040.00	

Please note that:

- 1 The listed textbooks are ordered for 12% off through the designated book supplier. However, **parents are free to purchase the textbooks on the list from any bookstores.** If parents choose to purchase the textbooks on their own, they only need to pay for the student handbooks, art and craft supplies and other necessary supplies (Sections C and D).
- 2 If you pay by a crossed check, please make it payable to "How Hing Book Store" and write "student's name, class and contact number" on the back of the check for verification.
- 3 If you encounter any diffculties in purchasing textbooks or learning materials, you can contact the school, the book supplier or the Consumer Council directly. (Address of How Hing Book Store: 1/F, Hing Fat Building, 694 Shanghai street, Mongkok, Kowloon. Tel: 27873015)
- 4 If you only want to buy some of the listed textbooks through the designated book supplier, please put an 'X' in the box in the order column next to the book you do not want buy.
- 5 Second-hand workbooks/supplementary exercises should NOT be used. If you decide to use some second-hand textbooks, please bring back the second-hand textbooks for inspection by the subject teachers on or before June 18(Anything written in the textbook should be erased first). If the second-hand textbooks are not suitable for use, please purchase new ones for your child.
- 6 If students damage or lose the school printed materials for Chinese, English and Maths(namely 寫作錦囊, 數學攻略 & PVB), they need to pay \$30 printing fee each for replacement.
- 7 The deadline for payment is **June 25, 2021.**
- 8 The date for distributing pre-ordered textbooks, supplementary exercises and school exercise books is : September 1, 2021.
- 9 The textbooks and supplementary exercises listed will be used for the whole academic year(2021-22). You only need to purchase school exercise books during the semester. If you have any queries, please contact Mr.Lee or the school social worker Ms.Lai at 29858708.

中華基督教會大澳小學二零二一年度全學年四年級書單及上學期校簿收費

CCC Tai O Primary School (2021-2022) P.4 Textbook List (Whole School Year) & School Exercise Books (First Semester)

Dear parents:

For the convenience of ordering books for the coming academic year (2021-22), please fill in the reply slip and return it to the class teacher before June 18. Please pay for your order on or before June 25 so that the book supplier will be able to arrange the textbooks and learning materials for the coming school year. Otherwise, parents have to purchase the textbooks by themselves before the start of the coming school year.

If your child will not study in at our school for the coming school year or transfer to another school, please notify the school in writing before June 18 and do not purchase textbooks for the time being. Those who have already purchased the books will not be refunded. The prices quoted are for reference only. Parents are free to purchase the listed textbooks from any bookstores before the start of the coming school year. If parents cannot buy any listed textbooks on the market, they can make direct inquiry to the relevant publishers for any further information. The publishers' telephone numbers, textbook editors and weight can be found on the Education Bureau's website <Textbook Information> (www.edb.gov.hk/textbook).

The textbook for Personal Growth Education will adopt a new book from the coming academic year (2021-22).

7 th June, 2021

Publisher	四年級/P.4 (NCS)	Order ^ (√/ *)
教育圖書	四上一二、四下一二 \$288.00	
教育圖書	四上一二、四下一二 \$160.00	
教育	4A ` B \$208.00	
教育	4A ` B \$199.00	
教育	四上A、B 、四下A、B \$330.00	
教育	四上A、B、 四下A、B \$254.00	
教育	4.1 \ 4.2 \ 4.3 \ 4.4 \ 4.5 \ 4.6 \$342.00	
教育	4.1 \ 4.2 \ 4.3 \ 4.4 \ 4.5 \ 4.6 \$282.00	
文藝	四上、下 \$94.00	
培生	四上、下 \$232.00	
) 教育	四年級 \$118.50	
) 教育	四年級 \$75.60	
中華基督教會香港區會	小四 \$52.00	
定價/Price:	\$2,635.10	
Discounted Price:	\$2,318.90	
	教育圖書 教育	教育圖書 四上一二、四下一二 \$288.00

В	補充作業 / Supplementary Exercise	Publisher	四年級/P.4 (NCS)	Order ^ (✓/ *)
1	中文26週基礎練習 (第五版)	樂思教育	四上、下 \$184.00	
2	教圖HKAT(P-S1)中文科分類練習(附聆聽光碟)(2018年版)	教育圖書	小四 \$83.00	
3	JumpStart Grammar Plus	躍思	P.4 \$110.00	
4	JumpStart Daily Reading Buddy	躍思	P.4 \$94.00	
5	CLASSROOM Pre-Secondary 1 English Assorted Exercise(New Publication)2019 Edition	課室	P.4 \$88.00	
6	課室中一人學前數學科分類練習 (2019年修訂版)	課室	小四 \$88.00	
	5	\$647.00		
	折實售價/Discou	\$569.40		

[^] Please check (\checkmark/x) the appropriate box(es). Leaving a box blank is regarded as purchase.

中華基督教會大澳小學二零二一年度上學期四年級校簿費

CCC Tai O Primary School(2021-2022) P.4 School Exercise Books (First Semester)

С	+> (C.1 1 E D - 1	四年級 / P.4(NCS)			
	校簿 / School Exercise Book	數量 / QTY	價目 / Price		
1	雙行簿	4	\$6.00		
2	中文16格簿	4	\$6.00		
3	數學單行簿	5	\$7.50		
4	手冊	1	\$16.60		
5	手冊膠套	1	\$0.70		
	合計金額/Subtotal:		\$36.80		

		四年級 / P.4(NCS)				
		全套 / Full Set	散買 / Partial Set			
Α	課本習作費/textbook & Workbook:	\$2,318.90				
В	補充作業費/Supplementary Exercise:	\$569.40				
С	校簿費/School Exercise Book:	\$36.80				
D	美勞費/Art and Craft Supplies:	\$43.90				
Е	膠袋徵收費/Plastic Levy:	\$1.00				
	A+B+C+D+E)應繳費用/GRAND TOTAL:	\$2,970.00				

Please note that:

- 1 The listed textbooks are ordered for 12% off through the designated book supplier. However, parents are free to purchase the textbooks on the list from any bookstores. If parents choose to purchase the textbooks on their own, they only need to pay for the student handbooks, art and craft supplies and other necessary supplies (Sections C and D).
- 2 If you pay by a crossed check, please make it payable to "How Hing Book Store" and write "student's name, Class and contact number" on the back of the check for verification.
- 3 If you encounter any diffculties in purchasing textbooks or learning materials, you can contact the school, the book supplier or the Consumer Council directly.(Address of How Hing Book Store: 1/F, Hing Fat Building, 694 Shanghai street, Mongkok, Kowloon. Tel: 2787 3015)
- 4 If you only want to buy some of the listed textbooks through the designated book supplier, please put an 'X' in the box in the order column next to the book you do not want buy.
- 5 Second-hand workbooks/supplementary exercises should NOT be used. If you decide to use some second-hand textbooks, please bring back the second-hand textbooks for inspection by the subject teachers on or before June 18 (Anything written in the textbook should be erased first.). If the second-hand textbooks are not suitable for use, please purchase new ones for your child.
- 6 If students damage or lose the the school printed materials for Chinese, English and Maths(namely寫作錦囊, 數學攻略 & SLB), they need to pay \$30 printing fee each for replacement.
- 7 The deadline for payment is **June 25, 2021**.
- 8 The date for distributing pre-ordered textbooks, supplementary exercises and school exercise books is: September 1, 2021.
- 9 The textbooks and supplementary exercises listed will be used for the whole academic year (2021-22). You only need to purchase school exercise books during the semester. If you have any queries, please contact Mr. Lee or the school social worker Ms. Lai at 2985 8708.